
ZÁPISNICA 

z verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 06.07.02014 

v Pavčinej Lehote 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Doklad o zabezpečení jednotlivých akcií – kultúrno-športové leto 2015 

3. Doklad starostu o potrebe spracovania projektovej dokumentácie a stavebných povolení pre 
žiadosti z Programu rozvoja vidieka ( chodník pri štátnej ceste, chodníky pri MŠ, materská 
škola, sociálna budova, požiarna zbrojnica) 

4. Prejednanie návrhu zmluvy na spoluprácu s J One s.r.o., K cintorínu 561ú45, Žilina 

5. Rôzne 

6. Uznesenie 

7. Záver 

 

Rokovanie: 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Miroslav Ščasný. 

Privítal prítomných a skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prečítal návrh programu 
podľa pozvánky a k tomuto programu nemal nikto z prítomných poslancov pripomienky a program 
odsúhlasili. 

Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Radka Kureková. 

K bodu 2/ 

Starosta vyzval prítomných, aby sa vyjadrili k plánovaným akciám. 

26.07.2015 – športový deň – zodpovední : Mgr. Kureková, M. Benická, S. Tomáňová, starosta 

- zabezpečené trampolíny/jumping/, pripravia sa športové hry a súťaže pre deti, pripraví sa Osvetová 
beseda pre stolný tenis, pripraví sa ohnisko,  

- starosta zabezpečí kartón plechovkového piva  

Mgr. Kureková zabezpečí drobné odmeny pre deti 

02.08.2015 –divadelné predstavenie Zdenka Podskalského „ Návšteva mladej dámy“/ divadlo 
z Ľubele/ 



08.08.2015 – premietanie filmu o 21,00 hod 

- zodpovedný Ing. M. Hajkovský, zabezpečí premietačku, plachta na premietanie 

 

K bodu 3/ 

Starosta – oboznámil prítomných so skutkovým stavom veci – Ing. Straka je autorom pôvodného 
projektu na rekonštrukciu ciest a chodníkov v obci z roku 2004 

Poslanci-súhlasili s voľbou Ing. Straku 

- Bude odoslaná objednávka na vykonanie prác – projekt na stavebné povolenie, polohopisné 
a výškopisné práce 

Starosta – projekt na MŠ je hotový, bude potrebné získať súhlas majiteľov pozemku /církev, lebo 
zateplenie spôsobia rozšírenie stavby/ 

- Projekt na rekonštrukciu sociálnej budovy nie je pripravený, nutnosť dať vypracovať – osloví 
Ing. V. Kupča 

- Požiarna zbrojnica – ak sa dohodne s Ing. V. Kupčom, požiada ho o spoluprácu, nakoľko Ing. 
Kupčo má už uskutočnené  prípravné práce /vyhotovil ich po dohode s Mgr. Kurekovou/ 

- Pri riešení projektu PZ bude nutné vyriešiť problém s majiteľmi pozemkov 

- Prečítal terajších majiteľov – veľa obyvateľ z PL 

- Pripraví písomnú žiadosť o vydanie súhlasu so zmenou účelu stavby 

Mgr. R. Kureková – poslanci pomôžu osobne s oslovením majiteľov 

Starosta – list pripraví do stredy  08.08.2015 a poslanci si listy prídu zobrať a osobne zaniesť  

K bodu 4/ 

Starosta – vyzval prítomných,aby sa vyjadrili k predloženej zmluve 

Ing. Hajkovský – pripomienka k čl. VII – ukončenie zmluvy 

Ing. Klepáč, Mgr. Kureková – pripomienka k čl. III, bod 1. – odovzdanie v mieste dodania najneskôr 
v posledný deň lehoty určenej na predkladanie žiadosti – trvať minimálne na 3 – 5 dňoch 

Starosta -  všetky pripomienky – čl.VI, bod 4., čl. VII, bod 3., čl. III, bod 1., čl. IV, bod 3a,b – spíše 
a rozpošle poslancom k pripomienkovaniu 

M. Benická – na internete na stránke Obchodného registra  vyhľadala firmu  J One s.r.o. a zisťovala 
históriu založenia firmy pre túto činnosť 

Ing. Hajkovský – dotaz, či nie je k dispozícii iná firma, otázka na Mgr. Kurekovú – či stále platí z jej 
strany kontakt na firmu, ktorú spomínala na predchádzajúcich zasadnutiach 

Mgr. Kureková – osloví sprostredkovateľa firmy a bude možnosť spolupráce súriť, nakoľko čas na 
spracovanie projektov sa kráti 

K bodu 5/ 



Ad 1) Starosta oboznámil prítomných s možnosťou účasti na projekte Budovanie poľných a lesných 
ciest z Fondu rozvoja vidieka so 100% finančnou účasťou štátu 

- Firma BJ FINANCIE Ing. Matovčík – vypracujú projekt na rekonštrukciu poľných ciest PL-
Lazisko v cene cca 1000 €/ 1 km cesty 

- Týkalo by sa to približne 5-6 km cesty 

- O projekt sa môžu uchádzať iba obce, ktoré majú ukončené sceľovanie pozemkov  

- Ing. Pepúch – spracovateľ projektu odporučil spoluprácu s firmou Premier Consulting na 
spracovanie žiadosti a verejné obstarávanie   

Mgr. Kureková – nech sa oslovia starostovia okolitých obcí – Lazisko, Sv. Kríž, Dúbrava, Ľubeľa, Part. 
Ľupča – nech prispejú finančne na projekt, lebo najväčší prospech by z tejto akcie mali práve tieto 
obce  

- Vyjadrila plnú podporu tomuto projektu, ide o prvú bezproblémovú činnosť na projektoch 

Ad 2) P. Okoličány – pripomenul nutnosť riešenia otázky kompostoviska / napr. silážna jama na 
družstve/ 

Starosta – hľadal pozemky, ktoré patria obci a dalo by sa tam kompostovisko umiestniť 

Poslanci – vyjadrili všetci – kompostovisko je nutné vybudovať, občania sa naučia disciplinovanosti pri 
vývoze odpadu 

Starosta – riešenie tohto problému sa odsúva na neskoršie obdobie 

Ad 3) M. Benická –  prečo chatová oblasť nemá nádoby na smetí /KUKA nádoby/ 

- starosta – bola dohoda s chatármi – mali si vybudovať uzamknutý prístrešok na nádoby, kľúče by 
mali chatári aj smetiari – tí boli ochotní odtiaľ vývoz vykonať  

- doteraz  tak nevykonali 

Ad 4) Mgr. Kureková – upozornila na umiestnenie smerových tabúľ k rekreačným zariadeniam 
v Demänovskej Doline / umiestnené v posledných asi 5 dňoch/ - absolútne nedostatočný prehľad pri 
vjazde do križovatky 

Starosta – situáciu preverí a skontaktuje sa so starostkou obce DD 

Ad 5) Ing. Hajkovský – dotaz na starostu – či odišli žiadosti na KLASTER a OCR 

   - či bola zaplatená prvá splátka od LVK 

- výzva na pokosenie lúk majiteľmi v intraviláne 

- vyzval starostu, aby vyvolal opakované stretnutie s primátorom mesta LM – Ing. Blcháčom – nutnosť 
začať vykonávať dohodnuté práce na rekonštrukcii cesty PL – Bodice / obec PL už investovala určité 
množstvo fin. prostriedkov z vlastných zdrojov/ 

- v dňoch 30.06.-01.07.2015 – vandali značne poškodili vyhliadku / sekerou pozatínané do dreva, 
neporiadok s odpadkami,  poničené čerstvo zasadené stromčeky, popálené všetko drevo.../ 

- zisťovali, či to nemohol urobiť niekto z Laziska/ už sa kontaktoval starosta z Laziska/ 

- plánoval brigádu na sobotu, ale nevie, či to má zmysel 



Ad 6) P. Okoličány – je nutné pokosiť lúku nad cintorínom, ponuka, že lúku pokosí, ale kam má 
odviezť trávu 

Starosta – nech p. Okoličány pokosí, odvoz trávy zabezpečí sám 

Ad 7) Ing. D. Klepáč – predniesol plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra/v hrubých rysoch – 
písomne doloží/ a zastupiteľstvo plán schválilo 

 

K bodu 6/ 

Mgr. Kureková prečítala uznesenie a to sa aj schválilo. 

K bodu 7/ 

Starosta zasadnutie zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

 

V Pavčinej Lehote, 06.07.2015 

Zapísala:  Mgr. Radka Kureková     ........................................................ 

        ........................................................ 

            Miroslav Ščasný – starosta obce Pavčina Lehota 

       

 

 


